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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą funkcjonowania tarnowskiego teatru. 
Okazuje się, że artyści muszą organizować niemal koncert charytatywny, aby pomóc Teatro-
wi im. Ludwika Solskiego w Tarnowie zrealizować kolejną premierę. 
W ubiegłym roku przerabialiśmy temat finansowania teatru, a teraz mamy kwiecień i ta pla-
cówka kulturalna musi już prosić o pieniądze, aby zorganizować premierę. Jak prezydent za-
mierza rozwiązać problem finansowy tarnowskiego teatru? Czy planowane są rozmowy z 
władzami placówki, aby zażegnać ten kryzys? 
Teatr proszący o pieniądze widzów, aby móc zrealizować spektakl nie służy wizerunkowi 
miasta. 

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

   /-/ Angelika Świtalska

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


